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Vragen van het lid Dijksma (PvdA) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het bericht dat huisartsen in achterstandswijken structureel overbelast zijn 
(ingezonden 14 november 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Help! De huisarts in de achterstandwijk redt het niet»?1 

Zo ja, wat is uw reactie op dit bericht? 

Vraag 2
Bent u bereid om op zeer korte termijn het gesprek aan te gaan met de 
Landelijke Huisartsenvereniging, zorgverzekeraars en de belangenvereniging 
voor eerstelijnszorg, InEen, over hun signaal dat de zorg aan de meest 
kwetsbare mensen onder druk staat? 

Vraag 3
Bent u bereid om indien dat noodzakelijk is meer middelen uit te trekken dan 
de reeds beoogde 10 miljoen euro die de Nederlandse Zorgautoriteit komend 
jaar beschikbaar stelt voor huisartsenzorg in achterstandswijken? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Is het mogelijk opnieuw naar de criteria voor de extra middelen te kijken 
omdat niet alle gebieden waar extra middelen noodzakelijk zijn nu geld 
krijgen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het algemeen overleg Arbeidsmarkt-
beleid in de zorg op 7 december 2017 en daarin de uitkomst van het overleg 
met de diverse partijen vermelden?

1 NOS, 11 november 2017
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